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Nr.4224/ 29.05.2025  

 

 

                                                                PROCES- VERBAL 

 

        Incheiat  astazi 29.05.2025 in sedinta ordinara  a Consiliului local al comunei Brastavatu,  
judetul Olt,care are loc azi data de mai sus , ora 15:0o in sala de sedinte a Consiliului local .  

    Sedinta ordinara   este prezidata de catre d-l consilier Mantea Ionel  , acesta da cuvantul 
secretarului general al comunei pentru a face prezenta nominal . 
     Verificand   prezenta consilierilor la sedinta,  secretarul general al comunei constata ca  sunt 

prezenti 13 consilieri  ,  iar sedinta a fost convocata in baza in baza Dispozitiei  primarului nr. 166/ 
01.04.2025  . 

     La sedinta participa  d-l Oprea Cici-Constantin ,primarul si  d-l Popescu Marian  secretar general al  
comunei  .  

        Se consulta consilierii cu privire la continutul procesului-verbal al sedintei anterioare din data 
de 25.03.2025, constatandu-se faptul ca acestia nu au facut observatii , presedintele de sedinta 

supune la vot conformitatea acestuia , iar acesta este validat in unanimitate . 
         In continuare presedintele de sedinta  prezinta proiectele de hotarari  inscrise pe ordinea 

 de zi cu suplimentarea a trei puncte  : 
         1.-Depunerea jurământului de către  consilierul  supleant Dinu Valerica ales la data de 

09.06.2024 și care a fost validaț de Judecatoria Corabia . 
        2.-  Proiect de hotarare privind completarea Comisiei pentru activitati social-culturale,culte, 

invatamant,sanatate si familie,munca si protectie sociala,protectie copii,tineret si sport. 
3 .Proiect de hotarare referitor la aprobare sume pentru organizarea si desfasurarea balciului anual 

din satul Crusovu din data de 29.06.2025 de ,,Sf . Petru si Pavel’’ . 
    4  .– Informari, intrebari ,interpelari, petitii. 

Punctele supliment  
1. Proiect de hotarare privind actualizarea indicatorilor tehnico- economici la obiectivul de investitii 

,,Reabilitare Scoala gimnaziala + Centrala termica , in sat Brastavatu , comuna Brastavatu , judetul 
Olt . 

2 .Proiect de hotarare referitor la   stabilirea pretului  de vanzare al lucernei ,recolta coasa a-  I a  
,cat si a modalitatii de distribuire catre cetateni . 

5. Proiect de hotarare privind demararea proceduri de cumparare prin negogiere directa de catre 

UAT Brastavatu  a 2 imobile terenuri de la 2 proprietari , in suprafata de 306,25 mp fiecare pentru 
extinderea Statiei de epurare . 

       Ordinea de zi este aprobata in unanimitate de voturi , in forma prezentata cu suplimentarea si se 
trece la dezbaterea punctelor din ordinea de zi . 

  Punctul 1 – 
 D-na Dobre Valerica  depune juramantul pentru a incepe activitatea in functia de consilier local. 

Punctul 2 
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate  si 

Avizului Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

     DISCUTII   
    Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l Mantea Ionel   supune la vot proiectul de 
hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 consilieri 

prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.48 din data de 
29.05.2025. 

 
 

 



 

 
 

Punctul 3 
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si 

Avizului  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  
urbanism, protectia mediului si turism , Avizului  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. 

invatamant, sanatate si familie,munca si protectie sociala, protectie copii,tineret si sport si Avizului 
Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

     DISCUTII   
     D-l consilier Dobre Cristian-Constantin propune a se mari suma de la 10.000 lei la 15.000 lei .  

D-l Oprea Cici-Constantin primarul este de acord , cu toate ca nu se cheltuie aceasta suma ,dar este 
mai bine sa-i ai . 

    Nu se mai poarta  discutii si presedintele de sedinta d –l Mantea Ionel supune la vot proiectul de 
hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 consilieri 

prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.49 din data de 
29.05.2025. 

    Punctul 1 supliment  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si 

Avizului  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  
urbanism, protectia mediului si turism. 

DISCUTII   
         D-l consilier Dobre Cristian-Constantin intreaba pentru ce este necesara actualizarea 

indicatorilor , la care primarul raspunde ca,  se apropie finalizarea termenului pentru receptie finala. 
  D-l consilier Dobre Cristian-Constantin arata ca la inceputul anului scolar s-a achizitionat material 

lemnos pentru centralele termice si acum s-a achzitionat iar , existant conducta de gaze , la care 
primarul informeaza ca,  Consiliul de administratie a aprobat . 

     D-na consilier Asan Irina -Daniela sa presupunem ca s-ar cumpara centrale pe gaz , ce se 
intampla cu centralele pe lemne ,- primarul raspunde ca se vor transfera catre alte institutii , dar nu 

putem schimba centralele decat dupa perioada de garantie dupa receptia finala. 
    Nu se mai poarta  discutii si presedintele de sedinta d –l Mantea Ionel supune la vot proiectul de 

hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 consilieri 
prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.50 din data de 

29.05.2025. 

    Punctul 2 supliment  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si 
Avizului  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  

urbanism, protectia mediului si turism. 

      DISCUTII   
     D-l consilier Dobre Cristian-Constantin arata ca este pretul mare de 35 lei/rand , la care primarul 
propune,pretul de 30 lei /rand. 

    Primarul arata ca daca pretul este mai mic sa nu se faca bisnita cu lucerna sa fim atenti , la care  
d-l Dobre , organizarea este la primarie nu este la consiliul local. 
    Nu se mai poarta  discutii si presedintele de sedinta d –l Mantea Ionel supune la vot proiectul de 

hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 consilieri 
prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.51 din data de 

29.05.2025. 

     Punctul 3 supliment  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si 
Avizului  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  

urbanism, protectia mediului si turism , Avizului  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. 
invatamant, sanatate si familie,munca si protectie sociala, protectie copii,tineret si sport si Avizului 

Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

   DISCUTII   
     D-l consilier Dobre Cristian-Constantin intreaba in ce stadiu suntem cu licitatia pentru  
canalizare , la care primarul informeaza ca firma castigatoare este de la Cluj ,dar firmele de pe 

locurile 2 si 3  au facut contestatie si asteptam verdictul comisiei. 



    D-l consilier Mantea Ionel propune ca din comisia de negociere a pretului sa faca parte d-nii 

consilieri Culcescu Costel si Bojica Constantin.  
      D-l consilier Bojica Constantin propune propune ca din comisia de negociere a pretului sa faca 

parte d-nii consilieri Culcescu Costel si Mantea Ionel , propunere care este aprobata de majoritatea 
consilierilor locali . 

    Nu se mai poarta  discutii si presedintele de sedinta d –l Mantea Ionel supune la vot proiectul de 
hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 consilieri 

prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.52 din data de 
29.05.2025. 

Punctul 3 .Informari ,intrebari ,interpelari ,petitii. 
      D-na consilier Geapana Stela -Maruta intreaba pentu ziua de 1 iunie cand are loc manifestare , 

la primarul informeaza ca in data de 2 iunie . 
            D-l consilier Dobre Cristian-Constantin intreaba ,cate acorduri de functionare  cu agenti 

economici avem incheiate? 
           - sa nu se mai foloseasca bunurile publice in interes personal , de  exemplu buldoexcavatorul;  

la Sala de sport sa se inceapa reparatiile ; la piata au fost sparte gemurile , angajatul care face de 
paza nu poate sa faca fata si sa se amplaseze 2 camere ; angajatul Stroe Paul sa nu mai conduca 

tractorul primariei pe drumurile publice si sa nu mai plece la pauza de masa  ; trebuie gasiti alti 
furnizori pentru reparatii( nu gen Marserv ) care sunt foarte scumpi in servicii. 

      Primarul raspunde ca , cu buldoexcavatorul se lucreaza pe domeniul public si  este inchiriat si  
de cetatenii din comuna , acest utilaj nu a fost cumparat pentru a aduce profit , ci pentru a rezolva 

diferitele probleme care apar , referitor la Sala de sport atunci cand ploua ,apa se infiltreaza si curge 
pe pereti , la Piata geamurile sunt sparte  si pe viitor ar trebuie facuta  imprejmuire  cu gard si poarta  

inchisa cu cheie.  
     D-l consilier Dobre Cristian-Constantin propune achzitionarea de camere ,la care primarul 

informeaza ca nu putem sa facem cheltuieli , legislatia nu ne permite , cand se poate achizitiona 
trebuie si pune camere video ,  sa dam acces politiei la camerele video. 

     Tot d-l Dobre referitor la fantana de pe str. A.I Cuza vis a vis de SC Profi SRL , nu mai este 
functionala , ar trebui cumparata o pompa , la care primaul propune a se face o cismea pe reteaua 

publica de apa.  
    D-na consilier Dinu Valerica intreaba daca platforma de gunoi este inchisa duminica , la care d-l 

Tudoran Tudor viceprimarul comunei informeaza ca in cursul saptamanii este afisat numarul de 
telefon la cere se poate suna si vine cineva imediat si deschide . 

    D-l consilier Culcescu Costel informeaza ca sunt persoane carecircula cu masinile noapte si fac 
zgomot , trebuie luata o atitudine fata de acestia , impreuna cu organele de politie . 

    Primarul informeaza ca au fost depuse sesizari de catre firme de transport calatori , ca pe raza 
localitatii sunt cetateni care practica transport taxi. Acesta persoana este d-l Bojica Floricel . 

   D-l consilier Dobre Cristian-Constantin infomeaza ca a stat de vorba cu d-l Bojica  si acesta a 
spus ca este inregula , ca are acte care ii da acest drep, la care primarul informeaza  ca d-l Bojica nu 

are fima inregistrata pe raza localitatii de transport persoane .  
      Nemaifiind  discutii in cadrul sedintei si alte probleme  de analizat nu mai sunt ,iar punctele 

inscrise pe ordinea de zi au fost discutate , cu permisiunea consilierilor locali, presedintele  de 
sedinta declara inchise lucrarile sedintei de astazi. 
       Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces- verbal. 
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